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2022 har været et særligt år for varmelauget, netop fordi varmeforsyningen har fyldt 
meget i hverdags snakken. Paradoksalt har varmecentralen kørt uden et eneste problem. 
Det må være fordi gaskedlen har følt sig truet og gerne har ville fortælle os, at den kan 

udføre opgaven trods situationen. 😊 
 
Energikrisen har sat sit præg med tårnhøjde gaspriser efter sommeren. Gasforsyningen var 
truet og derfor blev der undersøgt om vi skulle lukke varmelauget og skifte til individuelle 
varmekilder. Vi kom i dialog med kommunen uden at blive klogere og indledte et 
samarbejde med Vipperøds varmegruppe, som er et privat initiativ, der gerne vil oprette et 
fælles varmeforsyningsanlæg i området. Mange spørgsmål og ikke mange konkrete svar. 
 
Heldigvis havde vi en fast ”god” gaspris aftale med OK indtil december. Det gav os 
mulighed for at skubbe evt. beslutninger foran os indtil gasprisen begyndte at falde sidst i 
efteråret og kommunen kom med deres varmeplan. Vipperød er en del af det fremtidige 
fjernvarmenet og det er en god nyhed. Alle spørgsmål er dog ikke besvaret og vi venter 
stadigvæk på en endelig afgørelse fra FORS på det område.  
 
I mellemtiden skal vi lære at spare på energien, og i den forbindelse besluttede vi os for at 
tilpasse vores vedtægt. Vi fjernede minimum varmeforbrug uden at ophæve tilknytningen 
til varmelauget. Dette er gjort for at give medlemmer muligheden for at "administrere" 
eget varmeforbrug og samtidig få fuld udbytte fra en evt. sekundær varmeforsyning. 
 
Inden kommunens energiplan blev offentliggjort, nåede vi at sætte en undersøgelse i gang 
med Handel/NrGi for at afdække vores muligheder vedr. elnet og anden varmeforsyning i 
området. Vi forventer en rapport vedr. det i starten af 2023. 
 
 

 


